



|            |                                                                                                                                                                                                                                                              |                                 |
|------------|--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------|---------------------------------|
| MØDE I:    | Skolebestyrelsen ved Løjtegårdsskolen                                                                                                                                                                                                                        | DATO: 11-11-2025                |
| MØDESTED:  | Løjtegårdsskolen                                                                                                                                                                                                                                             | KLOKKEN:                        |
| EMNE:      | Bestyrelsesmøde                                                                                                                                                                                                                                              | SAGSNR.: 17.01.01-P35-22-501958 |
| DELTAGERE: | Michael Flies von Linstow, Ditte Pil Hartmann Lemche, Sussie Nørsø, Mikael Hildebrandt, Pernille Vinding sommer, Daniel Gadegaard, Alexander Binnerup Olsson, Elmer Elliot Vestergaard, Malte Nors Michaelsen, Peter Hoffmann Nielsen, Ulrik Wagner Andersen |                                 |
| AFBUD:     | Gudni Arge, Emilie Juul Høffding, Rasmus Schlüter, Trine Ekberg, Christian Moestrup Jessen                                                                                                                                                                   |                                 |
| MØDENR.:   | 8/2025                                                                                                                                                                                                                                                       |                                 |

**Lokale H kl.17:00**

1. Fastlæggelse af dagsorden  
Godkendt
2. Godkendelse af referat af møde nr. 7 den 06-10-2025  
Godkendt
3. Meddelelse fra
  - a. Ledelsen  
Det går godt. Vi er i gang med revisitationer, og er så småt begyndt på indledende planlægning i Educa for kommende år. Vi har fået dårligere resultater i år – det er særligt naturfag og grammatik i dansk, så det vil vi kigge ind på i den kommende skoleudviklingsplan. Vi har allerede omlagt projektugen til naturfag.  
SFO er udfordret på, at det er vanskeligt at rekruttere pædagoger. Vi forsøger med ændret stillingsopslag, som er væsentlig kortere og link med video tilknyttet.  
  
Der er til 4 klasser også til næste år – og der er søgning fra andre distrikter også.
  - b. Bestyrelsen  
Idebank i forhold til dialogmøder skal op at køre. Vi skal have det ind på AULA. Marianne og Michael taler sammen
  - c. Medarbejdere  
Fra SFO'en føler de sig godt set og hørt. Der er et problem med opkobling af eksterne computere, som praktikanterne bruger. Den tager Sussie med Niels – vores IT- konsulent
  - d. Elevråd  
Det går generelt godt i de store klassers elevråd. De er stadig i gang med at planlægge besøg hos det lille elevråd.  
Der er ønske om at få noget mere at lave i Storegården. Mikael fortæller, at der er bestilt boldbur (Pannabane) til udskolingen. Der er også mulighed for at lave en ostebane, hvis elevrådet kan få en lærer til at hjælpe.  
Der er mange fra udskolingen, der også gerne vil have en diskofest ligesom mellemtrin. De er i gang med at lave et oplæg med gode argumenter. Sussie lover at tage det videre til Aktivgruppen.  
8. årgang vil gerne have mobiltelefoner i spisepausen, når de har udeordning ligesom 9. årgang. Ulrik vender det med lærerne om mulighederne og vender tilbage.



Pigernes toiletter mangler låse, men der er talt med Ulrik, og det er i proces.  
Det er en udfordring synes eleverne at de ikke kan gå på You Tube.

4. Udarbejdelse af principper for kommunikation på Aula  
Ulrik og Sussie laver et udkast, som sendes til Michael til kvalificering inden næste møde.
5. Drøftelse af kommende arrangementer med kontaktførelse, jævnfør vores princip for kontaktførelse  
Forskellige temaer og indhold til arrangementet blev drøftet. Det blev besluttet, at det første møde skal være torsdag den 22. januar 2026, kl. 18.30-20.00. Klassisk kontaktførelsemøde med deltagelse af det store og lille elevråd. Ditte laver et udkast til dagsorden i samarbejde med Michael. Der er skolebestyrelsesmøde umiddelbart før, så der vil være mad til bestyrelsen. Så vil der blive holdt et kontaktførelsemøde igen i marts, der ligger op til skolebestyrelsesvalget.
6. Status på mobbehandleplan  
Udsat til næste møde
7. Fotografering/skolefoto – kontrakten udløber i skoleåret 2025/2026  
Det må gerne være om sommeren. Det kunne være en mulighed at få et klassebillede alene. Kriterier er pris/kvalitet, tidspunkt, mulighed for at få et klassebillede alene, mulighed for at have en weekend med fotografering. Administrative behov og krav afdækkes. Stine afdækker tilbud.
8. Restbudget  
Der indkøbes skærme, der kan hjælpe med at afskærme i klasserne, og mere specialiserede afskærmningsmuligheder samt en boldbane (Pannabane). Der er ca. kr. 150.000 – 200.000 til restbeløb, som vi indkøber undervisningsmaterialer for.
9. Eventuelt  
Vi holder juleafslutning onsdag den 17. december. Møde kl. 17.00. Spisning kl. 18.00 på Løjtehus.  
Marianne bestiller bord.